

ACKNOWLEDGEMENTS

John Wright and Michael Mayer index the materials that constitute the substance of this bibliography. Sylvain Lemieux is responsible for the computerized production of the bibliography, as well as its design. Other Information Services staff provide valuable back-up support.

The Information Services section of the Institute meets from time to time with a Consultative Group. Members of the group provided valuable assistance in the conception and development of this bibliography, and in the collection of data.

Consultative Group

Jane Barrett and Lee-Anne Broadhead
Canadian Institute of International Affairs

Hélène Galarneau
Centre québécois de relations internationales

Cathy Murphy
Canadian Forces Command and Staff College

Michael Slack
*Centre for International and Strategic Studies
York University*

REMERCIEMENTS

John Wright et Michael Mayer indexent le matériel qui constitue l'essentiel de cette bibliographie. Sylvain Lemieux est responsable pour la production informatisée de cette bibliographie, ainsi que de la mise en page. Un soutien indispensable est fourni par les autres membres du personnel rattaché aux Services d'Information.

La section des Services d'Information de L'Institut rencontre de temps en temps un Groupe consultatif. Les membres de ce groupe ont fourni une assistance précieuse en ce qui a trait à la conception et au développement de cette bibliographie, ainsi que pour la rassemblement des données.

Groupe consultatif

Jane Barrett et Lee-Anne Broadhead
Institut canadien des affaires internationales

Hélène Galarneau
Centre québécois de relations internationales

Cathy Murphy
*Collège de commandement et d'État major
des forces canadiennes*

Michael Slack
*Centre d'Études internationales et stratégiques
Université York*